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Challenges of Participatory Banks to meet capital requirements for risk-weighted assets in
accordance with Basel 111, in Arab countries
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Abstract:

This study aims to determine the level of progress reached by the Arab supervisory
authorities, as well as the existing challenges to meet the requirements of Basel Il and their efforts
in this regard. For the application of each pillar of Basel I11: the first pillar is mainly concerned with
the requirements of capital adequacy and the second is represented in the supervisory review

processes and finally the third one is about market discipline.
Keywords: BASEL III; Capital Adequacy; Tier 1; Tier 2.;Tier 3.
Jel Classification Codes: : G32, G33, G34

Résume:

Cette étude vise a déterminer le niveau de progres atteint par les autorités de contréle arabes,
ainsi que les défis existants pour répondre aux exigences de Bale Il et leurs efforts a cet égard.
Pour l'application de chaque pilier de Béle IlI: le premier pilier concerne principalement les
exigences d'adéquation des fonds propres et le second est représenté dans les processus de contrdle
prudentiel et enfin le troisiéme concerne la discipline de marché.

Mots-clés: BASEL III; Adéquation des fonds propres; Pilier 1; Pilier 2.; Pilier 3.
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